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Zápis ze setkání členů všech pracovních skupin 

 

Datum a čas konání: 1. 12. 2022 od 15:30 hod. do 17:30 hod.  

Místo konání: MŠ Bučovice, Dvorská 931, Bučovice 

Přítomní členové: 

Lucie Draganová, ZŠ a MŠ Brankovice 
Jaroslav Hejný, ZŠ a MŠ Brankovice 
Gabriela Mikesková, ZŠ a MŠ Brankovice 
Jarmila Fialová, ZŠ a MŠ Brankovice 
Jana Malíková, MŠ Nevojice 
Silva Sygmundová, MŠ Bučovice 
Pavlína Otrubová, MŠ Bučovice 
Monika Ciroková, MŠ Nemochovice 
Jarmila Pěnicová, MŠ Nemochovice 
Vladislava Vaněčková, MAS Slavkovské bojiště 
Jan Kauf, MAS Slavkovské bojiště 
Hana Tomanová, MAS Slavkovské bojiště 
 

Omluveni:  

Dáša Plhalová, ZŠ Bučovice 710 
Michaela Karlíková, ZŠ Bučovice 711 
Hana Stárková, ZŠ a MŠ Rašovice 
Marcela Lipenská, MŠ Snovídky 
Andrea Kupková, ZŠ a MŠ Nesovice 
 

Ostatní:  

Eva Kreizlová, MAS Slavkovské bojiště 
 
Zahájení, změna vedoucí projektu  

Na úvod jednání H. Tomanová přivítala přítomné a informovala je o změně na personálním postu 

vedoucí projektu. Původní vedoucí V. Vaněčkovou nahrazuje V. Dozbabová.  

 

Akční plán 2023 MAP III ORP Bučovice 

H. Tomanová představila Akční plán 2023, který zpracoval Realizační tým ve spolupráci s pracovní 

skupinou pro rovné příležitosti.  

Aktivity jsou rozděleny po cílových skupinách, některé se opakují, nebo se jistou formou prolínají. Akční 

plán 2023 by po projednání členů všech pracovních skupin, vyjádření ředitelů a dalších aktérů (např. 

NNO, zřizovatelů) měl v lednu projednávat a schvalovat ŘV MAP Bučovice.  
 

H. Tomanová následně představila jednotlivé aktivity.  

U aktivity č. 4 – otevřená setkání pracovních skupin vyzvala přítomné členy k hledání odborných 

expertů.   

Při prezentaci aktivity č. 6 doporučila ke zhlédnutí analýzu o ORP Bučovice agenturou PAQ Research. 

Členům pracovních skupin bude analýza zaslána emailem. 
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U aktivity č. 13 – komunitní setkávání se zřizovateli škol vznikla diskusi, co zřizovatelé škol potřebují. 

Dle vyjádření J. Kaufa mají zřizovatelé obecně problém rozumět tomu, co se ve školství děje. Pro 

starosty, stejně jako další vedoucí pracovníky je nejpřínosnější sdílení formou dobré praxe. Tuto 

myšlenku podpořil J. Hejný s uvedením, že za doby existence okresních školských úřadu fungovaly 

pravidelné porady a servis pro ředitele. Dnes si každý ředitel musí informace, i v oblasti legislativy 

sledovat sám. Je proto velmi žádoucí řešit problematiku odbřemenění ředitelů, vhodná by byla např. 

pomoc s projekty. V rámci MAS Vyškovsko funguje tato služba prostřednictvím svazku obcí Větrník. H. 

Tomanová s porozuměním uvedla, že záležitosti nejsou systémové, např. i v oblasti rozdělení území 

MAS a rozsahu MAP.  

J. Kauf do oblasti odbřemenění ředitelů navrhl aktivitu „společného koordinátora ve školství“.  

V. Vaněčková doplnila – do MAP IV aktivitu „sdíleného právníka“.  

U aktivity 18 H. Tomanová uvedla, že tato vznikla až po zaslání podkladů členům PS, a to na podnět A. 

Kupkové. Cílem aktivity je vize, aby se školy v obcích staly komunitními centry a fungovala zde větší 

spolupráce s rodiči. L. Draganová doporučila, aby aktivita byla realizována ze strany rodičů, nikoliv ze 

strany pedagogických pracovnících, kteří jsou ve školách často i odpoledne, a to zaangažovaní 

v různých kroužcích. Tento požadavek bude do AP 2023 zapracován.  

K aktivitě 11 podpora venkovního učení – olympiáda doporučil V. Hejný zpracovat základní informaci 

o olympiádě už v měsíci květnu s uvedením disciplín a počtu soutěžících žáků a tyto informace zaslat 

ředitelům škol. Doporučil zvážit zapojení celé třídy, aby se žáci nemuseli rozdělovat, některé vybírat a 

pro ostatní hledat jiný program. Je pak obtížné dodržet spravedlivě rovné podmínky pro všechny. 
 

V rámci diskuse a výzvy H. Tomanové o výzvě k podnětům G. Mikesková informovala o projektu 

finanční gramotnosti pro žáky ZŠ ve spolupráci s ČSOB, kde si žáci vyzkouší propojení svých 

matematických dovedností s praxí běžného života. G. Mikesková informací prověří.  

Návrhy na zpracování dalších témat podaly M. Ciroková, L. Draganová: Respektovat a být respektován. 

 

 

Cíle MAP Bučovice, ke schváleným prioritám.  

H. Tomanová představila členům pracovních skupin dokument Priority a cíle MAP III ORP Bučovice 

s tím, že členové mohou dokument připomínkovat a podávat další návrhy. Dokument budou členové 

PS schvalovat na dalším setkání. Cíle k prioritám jsou přílohou zápisu.   

 

Závěr 

Další setkání bude 22. 2. 2022 od 16 hod. Místo bude upřesněno.  

Na závěr H. Tomanová poděkovala přítomným za účast.  

Zapsala E. Kreizlová, v Bučovicích 1.12.2022. 

 

 
 
 
 


